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Dnr Kommunstyrelsen 2011-06-08  § 143 

 

 

Remiss – Detaljplan för ny bussterminal vid Slussen 

 
Kommunstyrelsens beslut 
 

Kommunstyrelsen beslutar enhälligt att förslaget till yttrande antas med 

följande ändringar:  

 

 till tjänsteskrivelsens synpunkter tilläggs att det för Värmdös del är 

av största vikt att bussterminalen byggs i ett inledande skede, så att 

den nya terminalen kan tas i bruk innan Slussen skall byggas om.  

 att i samband med inlämnande av kommunens yttrande ställa krav på 

att det nära samarbetet mellan Stockholm – SL – Nacka – Värmdö 

som tidigare utlovats av Stockholms stadsdirektör snarast kommer 

till stånd. 

 att uppdra till kollektivtrafikutredningen att noggrant följa frågan.  

 att yttranden ändras på sidan 47, 1:a punkten andra meningen: ”Det 

genomsnittliga gångavståndet mellan bussarna och tunnelbanan får 

inte öka.” 

 att yttrandet ändras på sidan 48, 4:e punkten: ”Det är helt nödvändigt 

att ljudnivån avsevärt sänks jämfört med dagens Slussen, där bullret 

är ett stort problem och miljön upplevs som allmänt stökig.” 

 
 

Ärendebeskrivning 

 

Stadsbyggnadskontoret i Stockholm har upprättat ett detaljplaneförslag där 

en ny bussterminal förläggs i ett nytt bergrum under Katarinavägen och 

Mosebacke som ersättning för den befintliga terminalen.. 

 

Förvaltningen har lagt fram ett förslag till yttrande över detaljplanen. 

 
Handlingar i ärendet 

 

Yttrande över detaljplan för ny bussterminal för Nacka- och 

Värmdöbussarna vid Slussen, KLK 2011-05-30 

 
Yrkanden 

Anders Bergman (FP) yrkar att det till tjänsteskrivelsens synpunkter tillägga 

att det för Värmdös del är av största vikt att bussterminalen byggs i ett 

inledande skede, så att den nya terminalen kan tas i bruk innan Slussen skall 

byggas om samt bifall till förvaltningens förslag.  

 

Andrine Winther (S) yrkar  
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- att i samband med inlämnande av kommunens yttrande ställa krav på 

att det nära samarbetet mellan Stockholm – SL – Nacka – Värmdö 

som tidigare utlovats av Stockholms stadsdirektör snarast kommer 

till stånd. 

- att uppdra till kollektivtrafikutredningen att noggrant följa frågan.  

- att kommunstyrelsen bifaller Bergmans yrkande.  

- att yttranden ändras på sidan 47, 1:a punkten andra meningen: ”Det 

genomsnittliga gångavståndet mellan bussarna och tunnelbanan får 

inte öka.” 

- att yttrandet ändras på sidan 48, 4:e punkten: ”Det är helt nödvändigt 

att ljudnivån avsevärt sänks jämfört med dagens Slussen, där bullret 

är ett stort problem och miljön upplevs som allmänt stökig.” 

 

Peter Frej (M) och Max Ljungberg (MP) yrkar bifall till Bergmans och 

Winters yrkande.  

 
Propositioner 

Ordföranden ställer proposition om kommunstyrelsen beslutar enligt 

förvaltningens förslag med tillägg av Bergmans och Winthers yrkanden och 

finner att kommunstyrelsen beslutar enligt förslaget och yrkandena.  

 

Ordföranden noterar att kommunstyrelsen i detta ärende fattar ett enhälligt 

beslut.  

 
Sändlista 

 

SBK 

Utvecklingschef 

Stockholms stad 
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